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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Justitie over het op
internet publiceren van foto’s en
privégegevens van veroordeelde
pedofielen. (Ingezonden 9 februari
2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
tv-programma Eén Vandaag waarin
aandacht wordt besteed aan de
website waarop foto’s en
privégegevens van veroordeelde
pedofielen worden gezet?1

2
Wat is uw mening over deze actie?
Vindt u deze actie binnen onze
rechtsorde passen? Zo nee, welke
mogelijkheden zijn er om dit soort
websites aan te pakken?

3
Kunt u zich voorstellen dat dit soort
acties vaak uit onmacht ontstaan, en
dat ouders hiermee denken hun
kinderen tegen seksueel misbruik te
kunnen beschermen? Deelt u de
mening dat de overheid alles op alles
moet zetten om de kinderen tegen
seksueel misbruik te beschermen en
zedendelinquenten die zich eerder
schuldig hebben gemaakt aan
misbruik van kinderen, niet in een
kinderrijke buurt en al helemaal niet
in de buurt van hun slachtoffers
horen terug te keren?

4
Herinnert u zich de eerdere
schriftelijke vragen over ditzelfde

onderwerp?2 Wat is de stand van
zaken met betrekking tot het overleg
dat u met de VNG zou voeren over
het scenario bij maatschappelijke
onrust rond de terugkeer van een
zedendelinquent?

5
Wat is de stand van zaken met
betrekking tot de uitvoering van
motie-Arib/Teeven3 over het
informeren van Burgemeesters bij de
terugkeer van zedendelinquenten?

6
Bent u het met de stelling eens dat
terugkeer van een zedendelinquent in
de samenleving alleen kan als
intensieve toezicht, begeleiding en
ondersteuning zijn geregeld? Zo ja,
wat vindt u van de gedachte een
buddy voor zedendelinquenten naar
het voorbeeld van Engeland en
Canada, in Nederland te
introduceren?

1 Eén Vandaag, 6 februari 2009.
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 561.
3 Kamerstuk 31 200 VI, nr. 28.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
3 maart 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid Arib
(PvdA) van uw Kamer aan de minister
van Justitie over het op internet
publiceren van foto’s en
privégegevens van veroordeelde
pedofielen (ingezonden 9 februari

2009) niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR35233
2080912640
0809tkkvr1751
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 3675


